
 
 

ÅRSRAPPORT FRA STYRET I SJFF FOR 2021. 

 

På grunn av Covid epidemien er det ikke avholdt styremøter eller lignende i 

foreningen i 2021.  

Aktiviteten som er gjennomført er gjort digitalt eller med telefon. 

 

Årsmøte 2021 ble heller ikke avholdt, men styret kom med forslag om at 

sittende styre fortsatte et år til. Medlemmer ble oppfordret til å gi tilbakemelding 

dersom de var uenige eller hadde saker de ønsket å fremme. 

Ingen tilbakemelding eller saker ble meldt inn. 

 

Det ble avhold klubbmesterskap på Eplerødbanen 4. august 2021. 

 

 

 

 

Med hilsen 

For styret i SJFF 

Leif Chr. 

Sekr. 

 


